
Vážení Brekovčania, 

v tejto tak náročnej celospoločenskej a celosvetovej situácii, by som sa Vám 

takýmto spôsobom chcel niekoľkými vetami prihovoriť a vyjadriť svoju 

spolupatričnosť. 

     Obdobie, ktoré teraz prežívame, je pre všetkých nás veľmi náročné. Strach 

o blízkych a o seba samých, obavy z neznámeho nás prinútili zmeniť svoje 

každodenné zvyklosti, hlbšie sa zamýšľať nad svojimi prioritami a životnými 

hodnotami. Covid-19 nám všetkým denne rezonuje v ušiach a média nás 

zaplavujú množstvom informácií, ktorými sa nás snažia usmerňovať ako sa 

máme správať, čo nesmieme zanedbávať a čoho sa musíme vyvarovať. 

     Som veľmi rád, že väčšina z Vás sa k tejto situácii postavila zodpovedne 

a od začiatku dodržiava všetky pravidlá a nariadenia a tým prispieva k tomu, 

že s touto nebezpečnou chorobou sa nám darí úspešne bojovať. No nesmieme 

poľaviť a aj naďalej musíme dodržiavať všetky opatrenia, aj keď sú pre nás 

nepríjemné a neprirodzené. 

     Všetkým, ktorí od prvých dni po vyhlásení mimoriadnej situácie v našej 

krajine pomáhali, a to najmä šitím ochranných rúšok a ich roznášaním po obci,  

šírením užitočných informácií a rád chcem z celého srdca poďakovať za ich 

obrovskú pomoc. Svojou pomocou ste nielenže ušetrili finančné prostriedky 

v obecnom rozpočte, ale ukázali ste, že aj u nás v Brekove nevymizli ľudia 

s dobrým srdcom, spolupatričnosťou a že v ťažkých chvíľach vieme pomôcť 

jeden druhému. Ešte raz veľká vďaka. 

     Zároveň chcem touto cestou poprosiť všetkých, ktorí ešte vedia nejakým 

spôsobom pomôcť a to nie len materiálne, aby neváhali a pomáhali, my 

budeme určite vďační za každú pomoc a už teraz Vám za to veľmi pekne 

ďakujem. 

     Tým, ktorí si ešte stále neuvedomujú o ako nebezpečnú nákazu ide  a stále 

nedodržiavajú nariadenia ako sú: nosenie rúšok, dodržiavanie povinnej 

domácej karantény, či zákaz zhromažďovania sa, chcem odkázať, že svojím 

nezodpovedným správaním neohrozujú len sami seba, ale aj nás všetkých a to 

nie len na zdraví, ale aj na živote.  

     Vstúpte si preto do svedomia a zamyslite sa nad tým, či naozaj chcete 

ublížiť svojím blízkym, kamarátom, susedom či hocikomu inému. Apelujem 

na všetkých rodičov, aby vplývali na svoje deti, lebo práve u nich dochádza 

najčastejšie k porušovaniu nariadení. A kto bude potom zodpovedný............?  

     Na záver chcem všetkým zaželať veľa síl, trpezlivosti, nádeje a viery,  že  

spoločne sa nám to podarí úspešne v zdraví zvládnuť.   

S prianím pekného dňa 

                                                      Ing. Radoslav Nemec – starosta obce 

                          


